
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 21/07/2022 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εσωτερικών 
 
ΘΕΜΑ: «Ανάγκη βελτίωσης της ποιότητας ζωής στην παραλιακή ζώνη του  

Δήμου Αγιάς της Λάρισας» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους της παραλιακής ζώνης του Δήμου Αγιάς της 
Λάρισας, εικόνες ντροπής και εγκατάλειψης βιώνουν στην περιοχή τους, όσον αφορά την 
ποιότητα ζωής των μονίμων κατοίκων αλλά και των παραθεριστών. Καταγγέλλουν οι ως 
άνω ότι, ενώ υπάρχει σχετική υποδομή για άτομα με ειδικές ανάγκες στην παραλία της 
Σωτηρίτσας, εντούτοις έχει εγκαταλειφθεί από τους αρμόδιους φορείς στην τύχη της, 
δυσκολεύοντας τη ζωή των ανθρώπων που την έχουν ανάγκη. Επίσης, μας τόνισαν οι 
ως άνω ότι τα σκουπίδια που πετάγονται ανεξέλεγκτα στις ρεματιές της ευρύτερης 
περιοχής τους με την πρώτη βροχή κατακλύζουν την παραλιακή ζώνη, απαξιώνοντας το 
τουριστικό προϊόν της περιοχής τους. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Προτίθεσθε να ενεργήσετε καταλλήλως, ώστε να αποκατασταθεί άμεση η πρόσβαση 
ατόμων με ειδικές ανάγκες στην παραλιακή ζώνη του Δήμου Αγιάς της Λάρισας; 
 
2. Ποια μέτρα θα λάβετε, ώστε να σταματήσει η ανεξέλεγκτη ρίψη σκουπιδιών στις 
ρεματιές του Δήμου Αγιάς της Λάρισας προς όφελος της τοπικής κοινωνίας και της 
τουριστικής επιχειρηματικότητας στην περιοχή; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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